

	Refugee Board of Canada to discuss the Main Estimates, the Refugee Determination Process, and the Refugee Backlog Program.		l'immigration et du statut de réfugié du Canada, pour commenter le Budget principal des dépenses, le Processus de détermination du statut de réfugié et le Programme d'élimination de l'arriéré.
Tuesday, May 16, 1989	Meeting with the Minister of Labour, The Honourable Jean Corbeil	Le mardi 16 mai 1989	Rencontre avec le ministre du Travail, l'honorable Jean Corbeil
	Meeting with the Minister of State for Employment and Immigration, The Honourable Monique Vézina		Rencontre avec le ministre d'État (Emploi et Immigration), l'honorable Monique Vézina
Thursday, May 18, 1989	Meeting with the Minister of State for Youth, The Honourable Jean Charest	Le jeudi 18 mai 1989	Rencontre avec le ministre d'État (Jeunesse), l'honorable Jean Charest
Tuesday, May 23, 1989	Meeting with officials from the Department of Employment and Immigration to discuss unemployment insurance.	Le mardi 23 mai 1989	Rencontre avec les fonctionnaires du ministère de l'Emploi et de l'Immigration pour aborder la question de l'assurance-chômage
Thursday, May 25, 1989	Meeting with officials from the Department of Employment and Immigration to discuss other employment matters.	Le jeudi 25 mai 1989	Rencontre avec les fonctionnaires du ministère de l'Emploi et de l'Immigration pour aborder d'autres questions relatives à l'emploi
Tuesday, May 30, 1989	Meeting with the Minister of Employment and Immigration, The Honourable Barbara MacDougall	Le mardi 30 mai 1989	Rencontre avec le ministre de l'Emploi et de l'Immigration, l'honorable Barbara MacDougall
Thursday, June 1, 1989	Meeting with the Minister of Employment and Immigration, The Honourable Barbara MacDougall	Le jeudi 1 <sup>er</sup> juin 1989	Rencontre avec le ministre de l'Emploi et de l'Immigration, l'honorable Barbara MacDougall

(The Committee would prefer that the Minister appear at a time earlier than these specified dates.)

It was agreed,—That the First Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure be amended by adding, as clause 6, the following:

That the Committee seek approval of the House to travel to regions of Canada to hear from Canadians with respect to changes in the unemployment insurance program.

It was agreed,—That each Committee Member be allowed to have one staff person present at *in camera* meetings unless there is a decision for a particular meeting to exclude all staff.

It was agreed,—That the Committee seek approval from the House to have the Bill on Unemployment Insurance changes referred to it for study after second reading.

(Le Comité préférerait rencontrer le Ministre plus tôt qu'aux dates précisées.)

Il est convenu,—Que le Premier rapport du Sous-comité du programme et de la procédure soit modifié en y ajoutant l'article 6 libellé comme suit:

Que le Comité obtienne de la Chambre l'autorisation de se rendre dans des régions du Canada pour permettre aux Canadiens d'exprimer leur opinion concernant les changements introduits au programme d'assurance-chômage.

Il est convenu,—Que chaque membre du Comité ait à sa disposition un membre du personnel lors des séances à huis clos, à moins qu'on n'ait décidé d'exclure d'une séance en particulier tous les membres du personnel.

Il est convenu,—Que le Comité obtienne de la Chambre qu'on lui remette les modifications apportées au projet de loi portant sur l'assurance-chômage, à la suite de la deuxième lecture, pour lui permettre de l'étudier.